



WYSKOCZ NA RYBKĘ

 **krosno**
odrzańskie



WYSKOCZ NA RYBKĘ

Lubisz łowić ryby? Przyjedź do łowiska w Bielowie!

Przyjedź do łowiska w Bielowie! W ofercie możliwość potowu z własnym lub wypożyczonym sprzętem. A gdy zgłodniejesz po udanych łowach, z przyjemnością znajdziesz wytchnienie w znajdującej się na terenie gospodarstwa restauracji rybnej. W menu karpie i amury, a także wyborne sielawy i pstragi – także wędzone. Świeżość i lokalny smak gwarantowane! Lokal jest kameralny, dlatego warto dokonać rezerwacji telefonicznej. Oferta dostępna od kwietnia do końca września.

Smażalnia Ryb i Łowisko Specjalne „Olaf”
66-600 Bielów, ul. Leśna 1
tel. 795 846 033
lowiskokomercyjneolaf@wp.pl



PROBIEREN SIE UNSERE FISCHER

Angeln Sie gerne? Kommen Sie zur Fischerei in Bielów! Das Angebot umfasst die Möglichkeit, mit eigener oder gemieteter Ausrüstung zu angeln. Und wenn Sie hungrig werden, finden Sie im Fischrestaurant auf dem Hof Gelegenheit zur Erholung. Auf der Speisekarte haben wir Karpfen und Amur sowie ausgezeichnete Maränen und Forellen - auch geräuchert. Frische und Geschmack der Region sind garantiert! Es empfiehlt sich, vorab telefonisch zu reservieren. Verfügbarkeit aller Angebote: von April bis Ende September.

Fischimbiss und Fischerei „Olaf”
66-600 Bielów, Leśna Straße 1
Kontaktnummer +48 795 846 033
lowiskokomercyjneolaf@wp.pl



CATCH A FISH

Do you like to go fishing? Come to the fishing grounds in Bielowo! It offers the possibility of fishing with your own or rented equipment. If you get hungry, you can visit the local fish restaurant located on the farm. The menu offers common and grass carp, as well as amazing vendace and trout, also smoked. The freshness and taste guaranteed! The restaurant is small, so you may want to make a reservation over the phone. Offer available from April till the end of September.

Fish place and fishing grounds “Olaf”
1 Leśna Street, 66-600 Bielów
phone: +48 795 846 033
lowiskokomercyjneolaf@wp.pl